
van de vergadering gehouden op 24 augustus 2015.

Aanwezig: Aad Kramer, Dick Leeuwenkamp (secretaris), Henk Rens, Hans Verheggen, Johan Visser 
(voorzitter), Helga Wagemaker. 
Afwezig:   Cees Zwart.
Gasten:    Geen

Nabespreking vorige vergadering.
Een groot deel van die vergadering is besteed aan een uitvoerige goedachtenwisseling met de heer 
Broersen van de Gemeente Schagen over een mogelijke bestemming van de oude Joseph-school. 
De mogelijkheden zijn beperkt gezien de slechte bouwkundige staat.
Wordt vervolgd.

Actie: Henk zal als nog een verslag van deze vergadering maken.

Enquête.
Tijdens de jaarmarkt heeft Helga namens de dorpsraad enquêteformulieren uitgedeeld. Doel van de
enquête was een beeld te krijgen hoe tevreden men is over het wonen in Burgerbrug. 
Totaal zijn 30 formulieren terugontvangen d.w.z. ca. 10 % van de inwoners. Belangrijkste 
uitkomsten 
– de meerderheid vindt het prettig wonen en heeft geen verhuisplannen. Sterk punt is de sociale 
samenhang, rust en ruimte. Het ontbreken van starterswoningen  wordt als het meest negatieve 
aspect genoemd.

Actie: Helga maakt een samenvattende conclusie.

Nieuwe leden.
Henk heeft laten weten dat hij in de loop van de komende maanden zal gaan verhuizen. Hiermee 
verliezen we een lid en penningmeester. Johan werkt nog aan een lijstje van mogelijke kandidaten.

Jaarvergadering.
We besluiten dat de jaarvergadering 2015 zal plaatsvinden op maandag 26 oktober.
Tijdens de reguliere vergadering van 5 oktober zal het programma definitief worden gemaakt.
Suggesties: Yvonne Bosman uitleg over haar functie als VOA (Vrijwillig Onafhankelijk Adviseur)
Film over Burgerbrug van Piet Schipper (Ca. 15 min.) 

Rondvraag
Henk meldt dat een aantal adverteerders nog niet heeft betaald. Hij neemt actie.
Helga laat weten dat ze samen met de enquêteformulieren ook veel e-mailadressen heeft 
verzameld. Ze zal deze doorzenden naar Dick. Doel is een zo compleet mogelijke adresbestand van
Burgerbrug te maken. Hiermee kunnen we actief berichten gaan verzenden zoals een nieuwsbrief 
o.i.d.
Over de samenwerking tussen Brugpraat, de carnavalsvereniging en de ECB is geen vooruitgang 
geboekt. Iedereen houdt zich stil. Belangrijk is wel dat wij over de redactiestructuur nadenken. Op 
dit moment is Helga de enige die Brugpraat doet. Een kwetsbare situatie , uitbreiding van 
redactie/medewerkers is wenselijk.

Volgende vergadering.
Maandag 5 oktober, 
Herboren Toren, 20.00 uur.

(Dick is dan niet aanwezig.)
(Wilt u als gast aanschuiven dan even aanmelden via de secretaris want soms worden vergaderingen 
verplaatst. D. Leeuwenkamp 0226 381561 / dorpsraadburgerbrug-nh.nl
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NOTULEN.


